
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.2.2024           
 

Protokół Nr 2/24 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 sierpnia 2024 r.  

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta, przy ul. Kopernika 1, sala 302. Obrady 

rozpoczęto o godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1244. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący 

Komisji – Roszczenko Andrzej, Wiceprzewodniczący Komisji – Boćkowski Karol, Członkowie Komisji – Bierżyn 

Paweł, Charyton Stanisław, Gołębiowski Mirosław, Grygoruk Krzysztof, Karpiuk Andrzej, Ostaszewski Piotr 

oraz Zastępca Burmistrza Miasta – Kołos Iwona, Sekretarz Miasta – Mierzwińska Jolanta oraz Skarbnik 

Miasta – Szkoda Anna (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Nieobecny: Członek Komisji – Łukasz Ryczkowski. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył posiedzenie Komisji. Powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Poinformował, że wszystkie posiedzenia Komisji są transmitowane i 

udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi, 

ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich 

wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Członkom Komisji przypomniał, aby nie upubliczniać 

danych osób fizycznych bez ich zgody, bo może być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 

ujawnione. Dodał, że dostał informację od radnego Łukasza Ryczkowskiego, że nie będzie mógł uczestniczyć 

w dzisiejszym posiedzeniu. 

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję i 

poinformował, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja o stanie zaawansowania obecnie realizowanych inwestycji miejskich. 
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6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z 

pytaniem czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu Nr 1/24 z dnia 18 czerwca 2024 r.? 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję w 

przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 

czerwca 2024 r.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie Protokołu Nr 1/24 z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej 

Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Gołębiowski, Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i poinformował, że protokół został przyjęty.   

 

Na posiedzenie Komisji przybyła Sekretarz Miasta – Jolanta Mierzwińska.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski do 2035 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski do 2035 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 

 

Protokół Nr 2/24 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20 sierpnia 2024 r.  

3 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Piotr Ostaszewski, 

Andrzej Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Gołębiowski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski wyraził zadowolenie ze zwiększenia wydatku w wysokości 80 tys. zł na ul. 

Zimowa Droga. Chciałby się tylko dowiedzieć na co dokładnie zostaną przeznaczone te środki. Tam jest 76 

metrów bieżących, które będą łączyć dotychczasową drogę bitumiczną z łącznikiem pomiędzy DK66, a S19. 

Dodał, że cieszy go również wydatek w kwocie 100 tys. zł na Miejską Pływalnię „Wodnik”. Poprosił o 

wyjaśnienie jaki jest dalszy plan wobec Pływalni.  

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda odnośnie zadania dotyczącego ul. Zimowa Droga odpowiedziała, że w związku 

z tym, że jest tam tylko ok. 76 metrów bieżących, to planuje się za tą kwotę wykonać całość nawierzchni 

drogowej i połączyć dwie drogi, żeby nie było tak, że droga stanowiąca część miejską jest w innym stanie niż 

reszta drogi. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos uważa, że to był jakiś paradoks, że fragment drogi ul. Zimowa 

Droga był niepołączony. Była rozmowa z wykonawcą, że to będzie zalane tak, żeby to uporządkować. 

Odnośnie Pływalni Miejskiej „Wodnik” – uważa, że Pani Dyrektor odwiedzi Radę Miasta na sesji i być może 

opowie co planuje, ale wszyscy mówiliśmy o tym, że potrzebna jest modernizacja basenu. Żeby cokolwiek 

uzyskać, to potrzeba zrobić jakiekolwiek projekty. Potrzebujemy fotowoltaiki, bo dach jest dobrze 

dopasowany do oszczędzania. Potrzebne są też inne zmiany i bardzo dobrze, że Pani Dyrektor już wystąpiła z 

takim wnioskiem. Pani Dyrektor dokonała głębszej analizy, przejrzała wszystko, co wokół niej się tam dzieje. 

Widzi bardzo wiele potrzeb. Zajdą m. in. zmiany wizualne i zaraz po przerwie technicznej zauważymy, że są 

już pierwsze zmiany. Jest to pewna jakaś kwota, ale bez tych pieniędzy nie ruszymy dalej. Pracujemy nad 

funduszami szwajcarskimi, ale to też są odległe kwestie. To nie jest tak, że dostaniemy środki na pstryknięcie 

palca. Najpierw musimy pomóc Pani Dyrektor, żeby cokolwiek ruszyło. Sauny chyba ruszyły, pewne rzeczy już 

się zmieniają, także ma nadzieję, że będzie dobrze.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk chciałby sprostować, że z tego co kojarzy, to wcześniej była taka 

retoryka, że dach nie ma takiej nośności, żeby zainstalować tam panele fotowoltaiczne. Czyli coś się zmieniło. 

Przypomniał, że pilotował temat petycji odnośnie saun. Poinformował, że były dyrektor zostawił 

półtoramiesięczne pisma bez odpowiedzi dla nowej Pani Dyrektor. Były dyrektor po prostu to olał, bo 

wiedział, że już nie będzie dyrektorem. Gdyby nie telefon i kolejna prośba, to Pani Dyrektor najnormalniej w 

świecie nie dokopałaby się do tego pisma, bo była zawalona papierami, które zostawił jej poprzednik. Tak jak 

powiedziała Pani Wiceburmistrz – jest wizja, jest plan, są chęci i trzymamy kciuki i czekamy na zmianę.  
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Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę na zwiększenie o 125 tys. zł na budowę żłobka. Należy się 

z tego cieszyć, bo to zapewne oznacza, że dojdzie do podpisania umowy z wykonawcą. Zwrócił się z pytaniem 

czy wiadomo już jaki to wykonawca?  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że możemy podać jakie firmy złożyły ofertę. Jest 

nadzieja, że umowa zostanie podpisana, trzeba trzymać kciuki, że skoro jest taka kwota, to dojdzie do tej 

inwestycji. Jak sami radni wiedzą, mamy teraz ogromny problem z inwestycjami. Mamy różne widoczne 

inwestycje, nawet tutaj przy ul. Mickiewicza i tak ciężko jest zdobyć wykonawcę.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że skoro został poruszony temat inwestycji, to poprosił o 

informację odnośnie schodów.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zaproponował, aby ten temat poruszyć przy punkcie 

dotyczącym inwestycji. 

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk przychylił się do propozycji Przewodniczącego Komisji.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji społecznych w 

sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji społecznych w 

sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Piotr 

Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Bierżyn 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski zwrócił się z pytaniem czy dyrektorzy przedszkoli występowali o 

podniesienie tej opłaty, czy nie? Bo zbliżamy się do maksymalnej kwoty możliwej, czyli z 1,40 zł do 1,44 zł. Z 

czego wynika podwyżka o 10 groszy na godzinie? 
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Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że odpowiedź zostanie przedstawiona na piśmie. 

Zapyta Panią Kierownik z czego to wynika.  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski dodał, że najbardziej go interesuje, czy tutaj dyrektorzy wnioskowali o tą 

podwyżkę, czy nie. Bo z czego to wynika, to tam jest zapisane, że jest taka możliwość, podniesiona 

waloryzacja i tak dalej. Tylko z czego to wynika? Czy to wniosek był dyrektorów, czy może nie? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że odpowie na piśmie, żeby nie popełniła żadnego 

błędu w wyjaśnieniach.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Andrzej Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Bielsk 

Podlaski i Gminą Brańsk. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos uważa, że porozumienie będzie zawarte po podjęciu uchwały z 

gminą Brańsk, ponieważ gmina Brańsk przywozi dzieci do szkoły tutaj specjalnym transportem. My 

próbowaliśmy taki transport zapewnić na terenie miasta, ale kwoty były naprawdę bardzo wysokie, więc 

osobiście bardzo cieszy się, że Pan Wójt doszedł z nami do porozumienia i kwota jest wielokrotnie niższa niż 

gdybyśmy tu mieli taki transport na terenie miasta i zawartą umowę z przedsiębiorcą. Uprzedziła, że na sesję 

Rady Miasta zostanie jeszcze przedstawiona autopoprawka. Ta dwójka dzieci będzie dowożona właśnie 

transportem gminy Brańsk. My niestety nie mamy takiego transportu w naszych zasobach i nie możemy 

dowozić dzieci niepełnosprawnych do szkoły, a mamy taki obowiązek. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Bielsk Podlaski i 

Gminą Brańsk.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na II półrocze 

2024 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na II półrocze 

2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja o stanie zaawansowania obecnie realizowanych inwestycji miejskich. 

(informacja stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie. 
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Członek Komisji Krzysztof Grygoruk chciałby wrócić do tematu schodów. Zastanawia go, czy ta inwestycja 

będzie realizowana, bo nie ma informacji czy zmieścimy się w tej kwocie. Kolejny temat - jaki jest odzew z 

magazynami energii? Z tego co wie, na spółdzielni pojawiły się karteczki z informacją, że mieszkańcy będą 

odczuwali zmianę w dostawie ciepłej wody, bo teraz mamy się opierać na tych systemach nowych. Z tego co 

wie, trzeba dużo więcej czasu czekać na pojawienie się ciepłej wody. Czy mamy jakiś odzew, jakąś 

informację, jak to się sprawdza? Z tego co wie, jest sporo zgłoszeń, że to nie działa tak, jak powinno. Kolejny 

temat to otwarcie boiska. Jak wiemy, mieliśmy tam jakiś system naprawczy. Czy to jest już naprawione do 

końca? Następny jest temat tężni. Widzi, że jest już jakiś ruch w tym temacie. Tylko my musimy też się 

zastanowić nad pewną rzeczą - z tego co rozumie, mamy termin do końca roku, tak? W takim razie testy 

tężni wypadają w grudniu. Wiadomo, jak woda się zachowuje w temperaturach zimowych. Czy można 

przyspieszyć cały proces, aby te prace się zaczynały wcześniej?  Wiadomo jak prace mogą wyglądać w okresie 

jesiennym i to jest temat, który wraca.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że nie mamy informacji, jeśli chodzi o kwestię 

podgrzewania wody. Nikt nam niczego nie zgłaszał, ale jak będą jakiekolwiek informacje, na pewno 

ustosunkujemy się do tego i na pewno zabierzemy głos w tej sprawie. Na razie nie ma żadnego zapytania. 

Jeśli chodzi o schody, udało nam się skutecznie rozwiązać umowę z poprzednim wykonawcą, który miał 

ogromne problemy z wykonaniem tej inwestycji. Wydaje się, że był nieprzygotowany do tego, ale nie chce 

tego dalej komentować. Z tego co wie są dwie oferty. Uważa, że uda nam się w październiku zrealizować 

inwestycje. Jeśli chodzi o tężnię i fontannę, poinformowała, że wykonawca nie odbiera od niej połączeń. 

Wykonawca ma umowę do końca grudnia. Nie wyobraża sobie otwarcia fontanny w grudniu, ani w 

listopadzie. Nie wyobraża sobie, jak można sprawdzić działającą fontannę w listopadzie, czy w grudniu. 

Podobnie tężnię. Ale tak została podpisana umowa. Może sobie pokrzyczeć, pogadać, podenerwować, a jej 

wykonawca powiedział, że on ma umowę. Z tego co wie, to i pan kierownik, i ona wykonali co najmniej 

kilkanaście połączeń już. Na początku telefony były odbierane, ale to co było mówione, to nie pokrywa się w 

żaden sposób z rzeczywistością. Nic więcej nie może zrobić. Ma nadzieję, że wykonawca z tego co pan 

kierownik jej przekazywał, to on kontaktuje się z podwykonawcami, których ponoć ma już wybranych i że ci 

podwykonawcy podejmują się drobnych kroków. Osobiście ich jeszcze nie widzi, poza wbitym kołkiem na 

placu budowy. I tutaj nic więcej nie może powiedzieć. Jeśli chodzi o odbiór tego, co się dzieje na MOSiR-ze, 

tutaj może wypowie się osoba, która najbardziej w tym siedzi. Osobiście w każdym razie gratuluje tego, co 

było w sobotę. Fajny mecz, piękny obiekt, pięknie oświetlony, piękna murawa. Naprawdę ludzi mnóstwo, 

chyba miejsc nawet siedzących zabrakło z tego co wie. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn wyjaśnił, że pierwszy etap jest zakończony, pozwolenie jest na użytkowanie i 

podpisany projekt odbioru. Wszystko zostało wykonane, poprawione. A jeżeli chodzi o drugi etap, 

pozwolenie na użytkowanie zostało podpisane przed meczem, czyli mogliśmy z tego skorzystać. Co do 

odbioru - odbiór się nie odbył, ponieważ jeszcze jest trochę rzeczy do poprawienia. W trybunie VIP-owskiej 

muszą być wstawione krzesełka dla osób niepełnosprawnych i jeżeli to będzie wykonane, a ma to być 

wykonane w tym tygodniu przez wykonawcę, to wtedy będzie kolejny odbiór i uważa, że to będzie już 

ostateczny odbiór i zakończenie całej tej inwestycji. 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poinformował, że ma kilka pytań. W pierwszej kolejności radny 

chciałby uzyskać informację jakie są dalsze plany wobec ul. Wierzbowej i ul. Obwodowej? O ile wie, przetarg 

na ul. Obwodową nie doszedł do skutku z powodu braku oferentów, a o dalszy los ul. Wierzbowej pytają go 

mieszkańcy z tych ulic. Radny chciałby również uzyskać informację kiedy fontanna zostanie oddana do użytku 

i gdzie będzie zlokalizowana? W tej sprawie napisał do niego mieszkaniec. Wcześniej nie miał takiej 



 

 

Protokół Nr 2/24 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20 sierpnia 2024 r.  

11 

informacji i poinformował mieszkańca, że się zorientuje. Radny zwrócił się również z sugestią, aby Burmistrz 

Miasta na najbliższej sesji przedstawił informację w zakresie przebudowy schodów przy Urzędzie Miasta. 

Drobni przedsiębiorcy budowlani pytają go co z tymi schodami i odpowiada im, żeby oglądali sesje Rady 

Miasta, ale nie każdy ma taką możliwość. Dlatego warto byłoby w kilku zdaniach przedstawić taką 

informację.  Odnośnie wcześniej poruszanego tematu stadionu, radny zwrócił uwagę, że podczas otwarcia 

bocznego boiska ze sztuczną nawierzchnią dzieci wspinały się na siatkę od strony trybun, która jest dosyć 

delikatna, na co zwracali uwagę kibice i rodzice obecni na otwarciu boiska. Jeżeli dzieci dalej będą się 

wspinać po tej siatce, to bardzo szybko ulegnie zniszczeniu. Zaproponował, aby postawiono kilka tabliczek 

zakazujących wspierania/wspinania się na siatkę. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn zgodził się z propozycją radnego Mirosława Gołębiowskiego odnośnie 

postawienia tabliczek. Nie spodziewaliśmy się takiej liczby osób na meczu. Co do ławek, krzesełek, które są 

na samym dole – niestety tak to zostało zaprojektowane, więc nawet jak się siedzi na tych krzesełkach i 

nawet jak nikt tego nie zasłania, to widok z tych krzesełek nie jest super. Zdaniem radnego to zdecydowanie 

wina projektanta, tak samo jeżeli chodzi o siatkę. Cały projekt, który wyszedł z „Polskiego Ładu”, przekraczał 

kwotę dofinansowania nawet o 50%, więc ucinało się różnego rodzaju tematy. Jak radni wiedzą, powstał z 

tego etap drugi, ale to tak naprawdę powinno być wszystko wykonanie pod etapem pierwszym. Jeżeli chodzi 

o zachowanie dzieci, to zdecydowanie zabrakło jakiejś osoby, która mogła zwrócić uwagę, ale przy 600 

osobach ciężko byłoby biegać za wszystkimi dziećmi. Osobiście uważa, że na najbliższych meczach nie będzie 

już takiej frekwencji, a tabliczki zostaną zamontowane.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos stwierdziła, że też chciałaby się odnieść do tej nieszczęsnej siatki. 

Połowę meczu patrzyła co dzieci robią na siatce i dokładnie dwóch rodziców zwróciło uwagę swoim 

dzieciom. Nawet osobiście chciała podejść, ale uznała, że to nie byłoby stosowne, żeby Pani Burmistrz 

chodziła i uspokajała dzieci. Dzieci kopały, szarpały, wykręcały górne fragmenty drutu. Po meczu rozmawiała 

z Krzysztofem Grodzkim i Pawłem Bierżynem o potrzebie zamontowania takich tabliczek.  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poinformował, że do następnego meczu ligowego takie tabliczki już będą 

wisieć na siatce.  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Miasta zwracał uwagę na jakość 

wykonania robót drogowych na ul. Bagnistej. Kostka brukowa, która została ułożona, w ocenie radnego nie 

została zasypana piachem i przy umożliwionym obecnie ruchu kołowym kostka zaczyna się rozjeżdżać. 

Zwrócił się z pytaniem czy Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych udał się już na miejsce w 

celu oceny prowadzonej inwestycji, po uwagach radnego, które zostały zgłoszone na czerwcowej sesji? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że kierownik Referatu Inwestycji jest obecnie w 

terenie, na odbiorze. Osobiście nie wie czy kierownik był na miejscu, bo tego nie nadzoruje, ale jutro 

przejedzie się z kierownikiem na miejsce, żeby zobaczyć i sprawdzić jak to wygląda. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o informację na jakim etapie jest projekt wymiany ogrodzenia boiska 

MOSiR, który został wybrany do realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego? Jaki jest plan na najbliższy czas 

w stosunku do ww. inwestycji? Mówimy o tężni solankowej, o fontannie, a jego zdaniem rozkopywanie tego 

płotu i robienie go w listopadzie-grudniu też nie byłoby zasadne.  
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Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos zwróciła uwagę, że poruszaliśmy już temat tego, że nasze 

inwestycje kończą się bardzo późno. Podany jest termin koniec grudnia, a ta inwestycja powinna się skończyć 

w czerwcu, najpóźniej w lipcu. Gdyby fontanna ruszyła w sierpniu, to cieszyłaby dzieciaki i mieszkańców w te 

upały i przede wszystkim widzielibyśmy czy działa. Zarówno Pan Burmistrz jak i Pani Skarbnik mówili już o 

tym, że musimy wcześniej rozpoczynać całą procedurę. Jak zaczynamy późno, to mamy potem takie skutki – 

inwestycje są albo opóźnione albo niezrealizowane. Osobiście nie wyobraża sobie odbioru takiej inwestycji w 

grudniu. To jest taka nasza bolączka i na pewno postaramy się zrobić tak, żeby takich historii więcej nie było.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Miasta czy może nie lepiej by było od 

razu z góry przenieść te środki na inwestycje niewygasające i jakoś renegocjować umowę z wykonawcami, 

których już mamy? Teoretycznie i tak to nie jest realne, że to się zrobi i z automatu im tą umowę przedłużyć 

na kolejny rok, np. do czerwca, czy do sierpnia, żeby to oni też się czuli, że my też chcemy, żeby oni to robili, 

a nie żebyśmy później w listopadzie się kopali na zasadzie jakichś kar i znowu gadania na sesji, że znowu jest 

coś rozkopane. Może tak jak tak jak tutaj radny Bierżyn powiedział, może wstrzymajmy się z rozkopywaniem 

tego ogrodzenia, skontaktujmy się z wykonawcą, który już jest, po prostu zaoferujmy mu taką gwiazdkę w 

umowie, że to przedłużamy na kolejny rok, niech on to sobie zaplanuje na płace na kolejny rok,  jak to 

wygląda z strony technicznej. Tak by było bezpieczniej, niż później, tak jak mieliśmy też z boiskiem drugi etap 

i też tam były przedłużania i przesuwania tych terminów. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn sprostował, że nic nie mówił o wstrzymywaniu się z kopaniem ogrodzenia, 

tylko żeby to robić szybciej. Następnie zwrócił się z pytaniem czy mamy problem z kadrą w Referacie 

Inwestycji? Mamy tam kompetentnych ludzi, którzy pewnie dobrze pracują, tylko mają dużo na głowie. Z 

tego co jemu wiadomo, zostały zatrudnione dwie osoby. Poprosił o wyjaśnienie jak to obecnie wygląda. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos stwierdziła, że Referat Inwestycji to priorytet i chyba najważniejszy 

element funkcjonowania urzędu, bo na nim opiera się bardzo wiele kwestii. Potwierdziła, że odbyły się dwa 

konkursy do Referatu Inwestycji. Do konkursów przystąpiło kilkanaście osób i zostały zatrudnione dwie 

osoby z bardzo dobrymi kompetencjami. Bardzo się cieszymy, że te osoby chcą u nas pracować. Nastąpiły 

przesunięcia kadrowe – dwie osoby przeszły z Referatu Inwestycji do innych referatów i stąd wynika 

uzupełnienie braków. Nie chcemy też zwiększać zatrudnienia, tylko je przeanalizować.  

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że chciałaby odpowiedzieć na pytanie Pana Krzysztofa 

Grygoruka a propos przeniesienia, wprowadzenia zadań jako niewygasających budżetu tego roku. Wydatki 

niewygasające są uwarunkowane w ustawach i my nie możemy z dowolnego powodu wprowadzać 

wydatków niewygasających. Wydatki niewygasające są wtedy, kiedy zdarza się coś nadzwyczajnego, czego 

nie mogliśmy przewidzieć w trakcie postępowania, a to nam uniemożliwia zrealizowanie tej inwestycji do 

końca roku i dlatego właśnie ustawodawca pozwolił na realizację takich wydatków z roku poprzedniego do 

dnia 30 czerwca. To, że w postępowaniu zostało określone, że budowa ma być zakończona do grudnia, to 

przewidywały warunki zamówienia i w tej chwili to są warunki, których też nie możemy zmienić dowolnie. W 

związku z tym niestety, ale ten listopadowy-grudniowy termin musi być zachowany, bo to jest 

zagwarantowane w specyfikacji warunków zamówienia i wszyscy wykonawcy, którzy przystępowali do tego 

przetargu, powinni być traktowani w równy sposób. W związku z tym, tych warunków związanych z 

terminem wykonania również nie można zmienić i np. wprowadzić zadania do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Także niestety, ale te inwestycje będą musiały być skończone do tego terminu, który został 

przewidziany i w specyfikacji warunków zamówienia i został ujęty w umowie, a że my w tej chwili oceniamy 

go tak jak oceniamy, to już jest inna sprawa. Następnie chciałaby odpowiedzieć na pytanie radnego 
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Stanisława Charytona co do wykonawcy żłobka. W Biuletynie Informacji Publicznej jest zamieszczona 

informacja z otwarcia ofert na tą inwestycję i osiem firm złożyło swoje oferty. Najtańsza oferta została 

złożona przez firmę Hydratec Sp. z o.o. z Białegostoku - 6.494.400 zł. Kolejna oferta - Architekci i 

Budownictwo Sp. z o.o. z Białegostoku – 7.500.00 zł. Najdroższa oferta wynosi prawie 10.900.000 złotych. 

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że chciałaby uzupełnić wypowiedź Pani Burmistrz 

odnośnie zatrudnienia w Referacie Inwestycji i Zamówień Publicznych. To, że w ostatnim czasie odbyły się 

dwa nabory do tego referatu, to nie oznacza zwiększenia liczby etatów w tym referacie, a jedynie 

uzupełnienie na aplikację wniosków unijnych. Jedna z pracownic odeszła do Referatu Oświaty, natomiast 

druga osoba z Referatu Inwestycji przechodzi do Referatu Finansowego i to był nabór na stanowisko 

dotyczące zamówień publicznych. Także tutaj nie zwiększamy liczby etatów. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zaproponował, aby porozmawiać z wykonawcami, żeby 

przyspieszyli termin zakończenia inwestycji. 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski przypomniał, że jesteśmy Komisją Inwestycji. To jest komisja, która 

ma rozpatrywać problemy związane z inwestycjami. Zdaniem radnego, mówiąc w pewnym stopniu z 

autopsji, Referat Gospodarki Komunalnej i Referat Inwestycji i Zamówień Publicznych wymagają 

wzmocnienia kadrowego. Nie mówi, żeby dodatkowy etat na ten cel przeznaczyć, ale tak jak mówiła Pani 

Burmistrz przed chwilą, trzeba przeanalizować sytuację kadrową. W opinii radnego trudno będzie Urzędowi 

Miasta znaleźć osoby z uprawnieniami, odpowiednimi kompetencjami i z doświadczeniem zawodowym. Nie 

łudźmy się, że magister inżynier z odpowiednimi kwalifikacjami i z doświadczeniem przyjdzie za te pieniądze 

do Urzędu Miasta, bo w firmie Strabag czy innej, zarabia dużo więcej i to trzeba powiedzieć obiektywnie, 

zarabia dużo więcej. Poza tym ma zadanie odcinkowe, on jest kierownikiem budowy, czy też ma zakres zadań 

jednostkowych. Tutaj wachlarz zagadnień jest bardzo duży. I w tej kadencji staniemy przed dylematem - czy 

nasze wnioski, postulaty, interpelacje będą załatwiane zgodnie z życzeniem naszych wyborców. A tych 

życzeń i postulatów ze strony wyborców jest naprawdę dużo. Pierwsza sprawa dotyczy porządku w mieście, 

o czym mówi wprost. Kiedy zespoły Mirosława Szymańskiego z Brańska występowały w Bielskim Domu 

Kultury, zwrócono uwagę na porządek, na czystość. Radny nie wie, kto te umowy zawierał, jacy są 

kontrahenci Urzędu Miasta, ale oni nie realizują swoich obowiązków w zakresie utrzymania ładu i porządku 

w mieście. Bo po prostu nie ma komu tego chyba egzekwować od nich. Niektórzy mieszkańcy zadają pytanie, 

za co się płaci tym, którzy podpisali umowę i mają utrzymać porządek w tym mieście i kto to egzekwuje. 

Druga sprawa to inwestycje… 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zwrócił uwagę, że radny przechodzi już chyba do spraw 

różnych. 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poprosił, aby Przewodniczący mu nie przerywał.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko odpowiedział, że jeżeli radny będzie się trzymał porządku 

posiedzenia, to wtedy nie będzie przerywał.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski wyjaśnił, że wstrzymał się przy przyjmowaniu protokołu z pierwszego 

posiedzenia Komisji, bo Pan Przewodniczący zignorował wniosek, który powinien zostać przegłosowany na 

Komisji. Przypomniał, że chodziło o posiedzenie wyjazdowe odnośnie ul. 11 Listopada, ul. 3 Maja i zjazdu do 

Przedszkola nr 5. Stwierdził, że ma pretensje do Przewodniczącego za to, że nie poddał tego wniosku pod 
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głosowanie. Generalnie jest za protokołem, ale wstrzymał się przez to, że został zignorowany przez Pana 

Przewodniczącego. I teraz Przewodniczący próbuje sprowadzić go do parteru. Radny zaznaczył, że nie życzy 

sobie tego i na tym zakończy wypowiedź.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko stwierdził, że dyskusja na temat protokołu była godzinę temu. 

Radny nie wniósł żadnych uwag do protokołu. Teraz radny mówi, że coś nie zostało zrealizowane.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski wyjaśnił, że miał poruszyć ten temat w sprawach różnych, ale zrobił 

to teraz, bo Przewodniczący mu przerywa.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko poprosił radnego Mirosława Gołębiowskiego oraz innych 

członków komisji, żeby trzymali się… 

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski zwrócił uwagę Przewodniczącemu, żeby nie był takim formalistą. 

Ludzie odpowiednio się wypowiadają odnośnie prowadzenia sesji poprzedniej kadencji.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko odpowiedział, że ludzie mają wiele do powiedzenia na temat 

każdego z nas.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję w 

przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie. Poinformował, 

że do Komisji wpłynęło pismo z prośbą o zaopiniowane wniosku w sprawie nadanie nazwy drodze 

wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych. Proponowana nazwy ulicy to „Sąsiedzka”. Burmistrz 

Miasta zwrócił się z prośbą do Komisji o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie (wniosek stanowi załącznik 

nr 3 do papierowej wersji protokołu).  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej 

na gruntach prywatnych (dotyczy proponowanej nazwy - ul. Sąsiedzka). 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 

(dotyczy proponowanej nazwy - ul. Sąsiedzka).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko poinformował, że w dalszej kolejności Komisja przejdzie do 

rozpatrzenia wniosku Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim o 

dofinansowanie przez Miasto Bielsk Podlaski w ramach wydatków bieżących, zadań w zakresie zakupu 

sprzętu ratowniczo-gaśniczego i wydatków w zakresie bieżącego funkcjonowania KP PSP (wniosek stanowi 

załącznik nr 4 do papierowej wersji protokołu).  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski poprosił o udzielenie informacji o wysokości kwot dofinansowania przez 

inne samorządy z terenu powiatu bielskiego. 

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że chciałaby udzielić odpowiedzi na pytanie radnego 

Piotra Ostaszewskiego odnośnie uchwały w sprawie opłaty za godzinę pobytu w przedszkolu, bo w 

międzyczasie zorientowała się jak wyglądała sytuacja. Rzeczywiście, dyrektorzy nie byli tutaj 

wnioskodawcami podwyżki tej opłaty, a wynika to z obwieszczenia Ministra Edukacji. Tak jak radny na pewno 

zauważył, jest to kwota w skali budżetu do końca tego roku niewielka, bo tylko 4 tysiące złotych, także jest to 

tak jakby spełnienie wymogu wynikającego z tego obwieszczenia, a jednocześnie podwyżka jest prawie 

żadna. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Bielsku Podlaskim o dofinansowanie przez Miasto Bielsk Podlaski w ramach wydatków bieżących, zadań w 

zakresie zakupu sprzętu ratowniczo-gaśniczego i wydatków w zakresie bieżącego funkcjowania KP PSP. 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim o 

dofinansowanie przez Miasto Bielsk Podlaski w ramach wydatków bieżących, zadań w zakresie zakupu 

sprzętu ratowniczo-gaśniczego i wydatków w zakresie bieżącego funkcjowania KP PSP.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Piotr 

Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Charyton 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko poinformował, że w ostatniej kolejności Komisja rozpatrzy 

wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski 

zakupu psa służbowego (wniosek stanowi załącznik nr 5 papierowej wersji protokołu).  

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski poprosił o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: w jakiej 

wysokości dofinansowany będzie zakup psa służbowego przez inne samorządy z terenu powiatu bielskiego? 

Czy Komendant Powiatowy Policji w Bielsku Podlaskim wystąpił z ww. wnioskiem do samorządów z powiatu 

hajnowskiego i powiatu siemiatyckiego? Pytanie związane jest z tym, że psy służbowe z Komendy 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaski są również wykorzystywane do działań na terenie powiatów 

ościennych, z uwagi na to, że Komendy Powiatowe Policji w Hajnówce i Siemiatyczach nie posiadają etatu 

przewodnika psa służbowego? 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o 

wsparcie finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu psa służbowego. 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto 

Bielsk Podlaski zakupu psa służbowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej 

Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Charyton, Piotr Ostaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o rozważenie możliwości zamontowania progu zwalniającego na ul. 

Hołowieskiej. Mieszkańcy tej ulicy skarżą się, że ze względu na jej długość kierujący pojazdami często 

rozwijają tam zawrotne prędkości i zagrażają przechodniom. 

 

Członek Komisji Piotr Ostaszewski w pierwszej kolejności poinformował, że ze względu na obecnie 

prowadzoną inwestycję budowy łącznika DK 19 z DK 66, na styku ul. Zimowa Droga i ul. Studziwodzkiej 

zalega duża ilość piachu na drodze. Radny zwrócił się z prośbą, aby Urząd Miasta skontaktował się z 

wykonawcą ww. inwestycji i poprosił o uprzątnięcie z drogi zalegającego piachu. Następnie radny zwrócił 

uwagę, że na chodniku ul. Studziwodzkiej aż do ul. Sosnowej wyrastają coraz większe chwasty. Poprosił o 

rozważenie oprysku chodnika w celu oczyszczenia go z chwastów. Radny zwrócił się również z pytaniem czy 

pytaniem czy planuje się postawienie barierek przy boisku przy ul. Sosnowej? Pytanie związane jest z 

niedawną sytuacją, kiedy samochód przejechał po ww. boisku i zniszczył nawierzchnię. Jednocześnie radny 

poprosił o dokończenie malowania pobliskich ławek. 
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Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że zgłosi te wszystkie sprawy gospodarcze. 

Odnośnie sprzątania zwróciła uwagę, że jest to ogromna bolączka naszego miasta. Ostatnio było jej wstyd 

przejeżdżać przez ul. Berezowca. Firma w okresie letnim ma urlop, a kara wynosi 300 złotych i co możemy 

zrobić? Nie chce się dalej wypowiadać na ten temat, bo się zdenerwuje.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poinformował, że ma przygotowaną interpelację w sprawie progów 

zwalniających na odcinku ul. Ogrodowej od skrzyżowania z ul. Widowską w kierunku starych „Hoopów”. 

Interpelacja ma około 80 podpisów i złoży ją w najbliższym czasie. Radny poprosił jednocześnie o 

uprzątnięcie chodnika na ww. odcinku w kierunku starych „Hoopów” z piachu i uschniętych chwastów 

pozostałych po ostatnich opryskach. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Karol Boćkowski poprosił o oprysk zarośniętych chodników przy ul. Pogodnej i 

ul. Warzywnej. Zwrócił się z również z pytaniem czy Urząd Miasta ma możliwość porozmawiania z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad odnośnie utworzenia ronda na zbiegu ul. Brańskiej z ul. Wojska 

Polskiego? 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podziękował 

wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 
Andrzej Roszczenko 


